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 Utdragsbestyrkande 
  

 
 

 
 

Plats och tid Sörgården, Skillingaryd , klockan 10:00 – 12:00 
 

Beslutande Kenth Williamsson, KS 
Benkt Johansson, KS 
Stig Svensson, KS 
Thomas Axelsson, KS 
Ann-Katrin Löfstedt, SN 
Kristin Stark, SPF 
Gun Andersson, PRO 
Erling Andersson, SPF 
Jan Gustavsson, PRO 
 
 
 

Övriga 
närvarande 

Ewa Carlsson, sekreterare 
Ingrid Siltala, ersättare PRO 
Britt Johansson, ersättare SPF 
Anders Mattsson, ersättare  SPF 
Ann-Christin Rundbäck, ersättare PRO 
Kenneth Åstrand, ersättare PRO 
 

 
 
 

  
Utses att justera Monika Andersson Paragrafer 1 - 13 
Justeringens plats   
och tid 

Socialkontoret 
 

Underskrifter  
Sekreterare   

 
 

                     Ewa Carlsson 
  

Ordförande  
  Kenth Williamsson  
  

Justerande 
 
 

  Gun Andersson  
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§ 1 
Mötets öppnande  
Kent Williamsson öppnar sammanträdet. 
 
§ 2 Dagordning 
Dagordningen godkänns med tillägg under övrigt med frågor från Stig 
Svensson (SD) och Gun Andersson PRO. 
 
§ 3 
Val av justerare 
Gun Andersson PRO väljs att justera dagens protokoll.  
 
§ 4 
Information, Sörgården 
Områdeschef för Sörgården Anita Johansson hälsar alla välkomna till 
Sörgården och lämnar kort information om följande: 

• Aktiviteter för de boende. Sörgården anordnar bingo, fredagsdans, 
natur- och kultur, allsångsgrupper m.m. Gemensamma högtider firas 
tillsammans. På Sörgården finns 36 lägenheter varav 14 är 
demensplatser och 4 korttidsplatser. 
Hagen/Kullen som är demensenhet har aktiviteter måndag – fredag 
varje förmiddag. Bland annat pussel, måla, hår-/nagelvård, Man 
använder även en Tovertafel. Med Tovertafel skapar vi ett leende 
hos personer med en kognitiv utmaning och deras vård- och 
omsorgspersonal. Tovertafel utmanar våra målgrupper att, på ett 
roligt och lekfullt sätt, utveckla eller bibehålla färdigheter. 
Tillsammans får vi ut det bästa av varje dag. 

• Vård i livets slutskede. Man behöver inte vara ensam, i första hand 
har man en anhörig hos sig, annars finns personalen där och hjälper 
till. 

 
§ 5 
Brukarundersökning hemtjänst 
Malin Broddegård, verksamhetschef stab presenterar senaste 
brukarundersökningen för hemtjänst. 
Resultaten grundar sig på enkäter som genomförts under våren 2022.  
 20 olika kvalitetsindikatorer används, och där 4 områden för Vaggeryds 
kommun markeras som röda. Detta betyder att det är de områden 
förvaltningen kommer att arbeta vidare med, och det är: 

• Information om förändringar 
• Möjligheten att påverka tider 
• Personalen kommer på avtalad tid 
• Tillräckligt med tid 

Helhetsbedömningen ligger dock i samma nivå som år 2020. Under år 2021 
gjordes ingen undersökningen. 
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§ 6 
Information från socialnämndens ordförande 
Ann-Katrin Löfstedt, SN lämnar följande information: 

• Socialförvaltningen håller på att iordningställa ett biståndsbedömt 
trygghetsboende på Furugården. Inledningsvis öppnas en enhet om 
7-8 lägenheter upp och beräknas vara klara 1 april 2023. 
Efterhand kommer även kastanjen 2, 4 att göras om, så totalt rör det 
sig om 22 lägenheter. Boendet är ett ordinärt boende där hemtjänsten 
verkställer insatserna som beviljats. 

• Språk-krav. Socialförvaltningen håller på att utbilda språkombud ute 
i verksamheten som ska vara ett stöd för de som har svårigheter i 
svenska språket. Förvaltningen har undersökt och det är enbart 6 
personer som är tillsvidareanställda som har sämre språkförmåga. 
Däremot är det säkert ett större antal bland vikarier. Socialstyrelsen 
har tagit fram ett stöd för att underlätta för verksamheter inom 
äldreomsorgen. Publikationen heter Språkförmåga i äldreomsorg – 
underlag och bedömning och utveckling och finns anslagen på 
socialstyrelsens hemsida. Språkförmåga i äldreomsorgen – underlag för 
bedömning och utveckling - Socialstyrelsen. 

 
§ 7 
Val av vice ordförande 
Pensionärsrådet beslutar att välja Erling Andersson SPF till vice ordförande. 
 
 
§ 8 
Beredningsgrupp 
Pensionärsrådet beslutar att välja följande att ingå i beredningsgruppen inför 
kommande pensionärsråd: 
Erling Andersson SPF 
Monica Andersson, PRO 
Kenth Williamsson, ordförande 
Ewa Carlsson, sekreterare. 
 
 
§ 9 
Återkoppling boulebanan, Skillingaryd 
Kenth informerar om att plats finns på Movalla och där finns även tillgång 
till toalett. 
Kontakt har tagits med förvaltningschefen på kultur och fritidsförvaltningen, 
David Norrfjärd. David meddelar att när det gäller den befintliga 
boulebanan har de gärna en fortsatt dialog med föreningen och de är 
välkomna att söka bidrag för olika satsningar 
 
 
 

https://www.socialstyrelsen.se/aktuellt/sprakformaga-i-aldreomsorgen--underlag-for-bedomning-och-utveckling/
https://www.socialstyrelsen.se/aktuellt/sprakformaga-i-aldreomsorgen--underlag-for-bedomning-och-utveckling/
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§ 10 
Belysning Skillingaryd 
PRO upplever att det skett förändringar gällande gatubelysningen i centrala 
Skillingaryd. 
Frågan har ställts till tekniska kontoret där Hans Göransson svar är att det 
inte skett någon förändring de senaste fem åren. 
 
§ 11 
Information från ordföranden 
Kenth lämnar följande information: 

• Vårdcentralen i Skillingaryd öppnar i de nya lokalerna 2023-03-20. 
Samtliga funktioner är medflyttade. Parkering kommer 
iordningsställas. Information gällande vårdcentralen hanteras fullt ut 
av Bra Liv. 

• Politiska styret. Efter senaste valet är det S och M som tillsammans 
har majoritet i KF och samtliga nämnder och styrelser. Det betyder 
att Gert Jonsson sitter som kommunstyrelsens ordförande i två är 
och sedan sitter Kenth i två år. Kenth nämner kort de frågor de 
driver. Han nämner: 
-     Medarbetare – viktigaste resursen 
-     Attraktivt att arbeta i vår kommun – arbetsmiljö, utbildning 
-     Byggnation ny simhall 
- Tillitbaserat arbetssätt, minska delade turer 
- Utveckla centrummiljön 
- Fler platser i äldreomsorgen 
- Biblioteken – viktiga 
- Kommunen ska äga lokaler för skola, förskola och vård och 

omsorg 
- Attraktiv kommun för våra företag 
- Värna om friluftsområden som bl.a. Bäckalyckan och Grönelund 

 
Thomas Axelsson (KD) presenterar sig. Han arbetar i opposition 
tillsammans med C och EMP. Han framför att de delar flera av de frågor 
som majoriteten driver. 
 
§ 12 
Sammanträdestider under året 
Pensionärsrådet beslutar att sammanträda under följande dagar: 
2023-05-08 
2023-09-18 
2023-12-11  
 
§ 13 
Övrigt 
Gun Andersson PRO ställer frågan om tillgång till WiFi på särskilt boende, 
det finns inte tillgång i alla lägenheter. 
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Besluten som togs säkerställer att det finns tillgång i 
gemensamhetsutrymmen. 
 
Gun framför vidare att de gamla upplever att det är kallt på Furugården. 
Innan kontakt tas med fastighetsenheten/områdeschefen behövs information 
om på vilken avdelning detta är. Gun tar reda på detta och meddelar 
sekreteraren. 
 
Stig Svensson, SD väcker frågan om att kallelser och protokoll enligt 
reglementet ska finnas tillgängliga i mötesportalen. Sekreteraren tar med 
detta och åtgärdar. 
Vidare finns felaktigheter i gällande reglemente menar Stig då man hänvisar 
till mål som avsåg förra mandatperioden. Han anser att kommunstyrelsen 
behöver uppmanas att se över reglementet. Sekreteraren tar med även denna 
fråga. 
 
Jan Gustavsson, PRO framför att det är viktigt att man använder hörslinga 
och mikrofon då det är flera som hör dåligt. 
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